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Beboer pårørendemøde Lindeallé 
   

 
Dagsorden til møde 
Den 19. september 2022 kl. 10:00 - 12:00 Odinsvej 4 A   
 
MØDEDELTAGERE  
Pia Nielsen 
Kenneth Damsgaard (formand) 
 

Thomas I Lyhne 
Britta Grønberg 
 
 

 
 

 Dagsorden 
Sag nr. 1  Godkendelse af dagsorden 

Godkendt 
Sag nr. 2  Præsentationsrunde 

 
Sag nr. 3  Nyt fra Lindeallé 

Handicap og Botilbud 
Personaleforhold: Pt er der to sygemeldinger. Vangedevejs personale støtter 
op om driften af Lindeallé.  
Årshjul: Borgerne skal inddrages i hvad de godt kunne tænke sig inden B-
Pårørenderådet laver et årshjul og sender ud. Årshjulet sendes ud i december. 
Der afholdes Julehygge med de pårørende den 11. november klokken 15:00 
Invitationen kommer i løbet af oktober. 
Der vil også blive arrangeret en tivolitur i nov./dec. 
 

Sag nr. 4  Nyt fra borgerne 
Ønske om at købe nyt bestik, store tallerkener og krus. 
Borgerne og personalet kan godt købe de ting der er behov for. Britta har 
undersøgt regler og lovgivning, samt talt med økonomi i kommunen. Det er 
kommunen der forestår udgifterne i fællesrummene.  
Ungekollegiet lukker 1.11 og levere i den forbindelse det pæneste service de 
har til Lindeallé. Der planlægges en tur til Ikea til indkøb af resten, som 
mangler. 
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Sag nr. 5  Nyt fra formanden  

• 1. TV pakke fra Nordlys, skal vi beholde samlet pakke eller skal hver beboer 
selv bestille? 

• Beboerne og de pårørende sørger selv for at bestille. Kenneth tager kontakt til 
både borger og pårørende. 

• Kontaktoplysninger mm til bokser ligger i mappen i stuen inde i tv-reolen. 
•  
• 2. Internet, Borger har bestilt internet med fiber som forventes etableret 

omkring 1. november. Man kunne overveje at dele til de beboere som gerne 
vil have internet. 

• Kenneth undersøger med borger og pårørende, hvem der har og evt. vil dele 
internet. 

•  
• 3. DialogNet her er der fravalgt at de skal have en skærm på Lindeallé hvor 

beboerne kan se hvilke aktiviteter mm der er planlagt, kan vi ikke drøfte den 
beslutning på ny. 

• Der kommer en skærm op på Lindeallé, forhåbentligt inden udgangen af 2022. 
• På mødet kom der en medarbejder fra hjemmevejlederteamet og gennemgik 

DialogNet og VitaComm for rådet. Der kommer mere herom til alle borger og 
pårørende den 11. november når vi har julehygge. 
 

• 4. Kunne der udarbejdes en oversigt hvor beboer og pårørende kan se hvornår 
det kan forventes, at der er fysisk personale til stede på Lindeallé  
Der er kommet en tavle op på Lindeallé, hvor alle kan følge med i hvem der er 
på arbejde og hvornår de møder. 
 

• 5. Beboermøder de bliver ikke holdt mere, men burde de ikke det, hvor 
personalet har ansvaret for at hjælpe beboerne med hvad de har på hjertet fx 
i forhold til aktiviteter m.v. 

• Dette bliver taget op sammen med beboerne, så vi sikre at de bliver hørt. Pt. 
er der møde vedrørende madplanen hver søndag. Personalet vil gå mere ind i 
hvordan og hvad indholdet skal være på deres husmøder. 
 
6. Punkter fra formandsrådsmødet 
Mødet var et fint møde som blev afholdt på Park Teateret.  
Der er fokus på det pædagogiske måltid. 
Kommunen betaler i dag 100 kr om måneden på medarbejder for det 
pædagogiske måltid. 1. januar 2023 betaler kommunen det fulde beløb.  
 

Sag nr. 6  Nyt fra Pårørende 
Havedagen er overtaget af LEV.  
Skuret trænger til at blive malet og køkkenet skiftet til en nyt. Kenneth har 
kontakten til LEV. 
 

Sag nr. 7  Økonomi 
Økonomien er okay på Lindeallé. Pt er der overskud på kostkontoen. Den vil 
blive gjort op hvert år til årsafslutningen, borgerne vil få evt. overskud 
tilbagebetalt 

Sag nr. 8  Evt.  
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Punkter til næste møde 
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